

Title (en)
Refuse receptacle

Title (de)
Abfallbehälter

Title (fr)
Récipient à ordures

Publication
EP 1125867 A1 20010822 (DE)

Application
EP 01100284 A 20010104

Priority
DE 20002730 U 20000215

Abstract (en)

[origin: US2002008107A1] The invention relates to a refuse container (1) having a dome-like head (3) and an introduction opening (4) which is formed in the dome and under which a hopper section (10) is located as a refuse-introduction slope, the hopper opening (11) of which is directed toward an inner bin (14), which is disposed under the head (3), and also having an outer container (2) which accommodates the inner bin (14), and proposes, in order to achieve a functionally advantageous solution, that the outer container (2) widens in the direction of the head (3), with the formation of an inner introduction slope (S), and that, in the base region (21) of the inner bin (14), the outer container (2) is adapted to the outer dimensions of the inner bin (14), the inserted inner bin (14) overlapping (U), with its upper border (13), a collar (12) of the hopper section (10), this collar projecting into the interior (15) of the inner bin (14). The inner bin (4) is thus supported in the outer bin (2) with plug-in guidance and positional centering.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen Abfallbehälter (1) mit einem kuppelförmigen Kopf (3) und einer in der Kuppel ausgebildeten Einwurföffnung (4), unter der ein Trichterabschnitt (10) als Abfalleinfüllschräge liegt, dessen Trichteröffnung (11) einem unter dem Kopf (3) angeordneten Inneneimer (14) zugewandt ist, und einem den Inneneimer (14) aufnehmenden Außenbehälter (2), und schlägt zur Erzielung einer gebrauchsvorteilhaften Lösung vor, dass der Außenbehälter (2) sich unter Bildung einer inneren Einführschräge (S) zum Kopf (3) hin erweitert und dass der Außenbehälter (2) im Bodenbereich (21) des Inneneimers (14) an die Außenabmessung des Inneneimers (14) angepasst ist, wobei der eingestellte Inneneimer (14) mit seinem oberen Rand (13) einen in das Innere (15) des Inneneimers (14) ragenden Kragen (12) des Trichterabschnitts (10) überlappt (Ü). Der Inneneimer (4) ist so steckgeführt undlagezentriert im Außenbehälter (2) abgestützt. <IMAGE>

IPC 1-7

B65F 1/16; B65F 1/06; B65F 1/14; B65F 1/08

IPC 8 full level

B65F 1/06 (2006.01); **B65F 1/08** (2006.01); **B65F 1/14** (2006.01); **B65F 1/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65F 1/06 (2013.01 - EP US); **B65F 1/141** (2013.01 - EP US); **B65F 1/1607** (2013.01 - EP US); **B65F 2230/00** (2013.09 - EP US)

Citation (applicant)

DE 29802112 U1 19990602 - WESTERMANN KG [DE]

Citation (search report)

- [X] US 3779157 A 19731218 - ROSS T, et al
- [Y] FR 1587486 A 19700320
- [Y] GB 2339676 A 20000209 - LINPAC MOULDINGS LTD [GB]
- [PX] DE 20002730 U1 20000608 - WESTERMANN KG [DE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

US 2002008107 A1 20020124; US 6422410 B2 20020723; AT E273883 T1 20040915; DE 20002730 U1 20000608; DE 50103273 D1 20040923;
EP 1125867 A1 20010822; EP 1125867 B1 20040818

DOCDB simple family (application)

US 78099401 A 20010209; AT 01100284 T 20010104; DE 20002730 U 20000215; DE 50103273 T 20010104; EP 01100284 A 20010104